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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-26/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  11.05.2015. 
                                    
   
 

ZAPISNIK  
4. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
4. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 11.05.2015. (ponedjeljak) s početkom u 19.00 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Tea Čaljkušić-Mance, predsjednica VMO 
- Zvonimir Gržeta, zamjenik predsjednice VMO 
- Miomira Milovanović, članica VMO 
- Suada Shahini, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

- Dimče Jovanovski, Brajdica 6 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Viktor Merle, član VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice VMO Centar – Sušak od 20.02.2015. 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Tea Čaljkušić-Mance pozdravila je prisutne, otvorila 
sjednicu i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Osvrt na zbor građana od 16.03.2015. 
2. Prijedlozi komunalnih prioriteta za 2016. godinu 
3. Komunalna problematika 

• ležeći policajac uz D-404 (zahtjev g. Dimčeta Jovanovskog) 
• RI CITRUS – anonimne pritužbe građana 
• spremnici za otpad u Šetalištu 13. divizije (zahtjev g. Davorina Fischera) 
• premještanje pješačkog prijelaza sa lokacije F. Račkog 26, na lokaciju F. Račkog 5 

(zahtjev g. Z. Gržeta) 
• ostalo 

4. Pripreme za malonogometni turnir 5. KUP DELTE 
5. Eko akcija 
6. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
      
 
 
AD 1 
 
Vijećnici su se osvrnuli na zbor građana održan 16.03.2015. Smatraju da je zbor bio koristan kako za 
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građane tako i za Vijeće, ne samo zbog problema radi kojih je sazvan, već i zbog predstavljanja 
vijeća sugrađanima i buduće suradnje.  
 
 
AD 2 
 
Vijećnici su razmotrili i sačinili listu prioriteta za 2016. godinu. Lista se sastoji od prošlogodišnjih 
prijedloga koji su izlazili iz okvira raspoloživih sredstava i zaprimljenih prijedloga građana. Popis 
zahvata koji se predlažu za 2016. godinu: 

1. Nastavak uklanjanja vegetacije na pokosu od stuba pothodnika Krimeja do Šetališta 13. 
divizije 4 

2. Usklađenje pješačkog koridora (zebre) sa postojećim nogostupima uz parkiralište na Delti kod 
zapadnog ulaza i izlaza za vozila 

3. Sanacija zapadnog dijela nogostupa u ulici Podhumskih žrtava uz kućne brojeve 7 i 7a  
4. Asfaltiranje površine ispred OŠ Centar (Podhumskih žrtava 5) od spoja sa ulicom Franje 

Brentinija do spoja s ulicom Milana Smokvine Tvrdog 
5. Pregled i uklanjanje borova na lokaciji Franje Račkog 11 
6. Pregled, sanacija (ili mogućnost uklanjanja i zamjene jednostavnijom i jeftinijom), zatvaranje 

otvora, uklanjanje nadstrešnice (nasuprot F.R.74), te ličenje  ograde na potezu od Franje 
Račkog 11 do 13 

  

Zaključak: 
Vijeće je usvojilo listu prijedloga komunalnih prioriteta za 2016. godinu.     
 
 
 
AD 3 
 

• Gost sjednice g. Dimče Jovanovski prezentirao je vijećnicima potrebu postavljanja još jedne, 
znatno veće izbočine na dijelu prometnice – državne ceste D-404 (prilaz željezničkom terminalu 
Brajdica/parkirnim površinama) s ciljem još većeg ograničenja brzine prometovanja na toj površini 
zbog zaštite pješaka, osobito djece.  
Nakon kraće diskusije dogovoreno je kako slijedi u zaključku: 

Zaključak: 
Vijeće će se pismeno obratiti Hrvatskim cestama d.o.o.   
 

• Vijećnici su razmotrili tri zaprimljena anonimna dopisa kojima se traži uklanjanje terase caffe 
bara RI CITRUS, Šetalište A.K.Miošića 11. Terasa je postavljena na nogostupu, pa građani traže 
njeno uklanjanje zbog nemogućnosti prolaza tim dijelom nogostupa.  

Zaključak: 
Vijeće će uputiti pismeni upit Direkciji za komunalno redarstvo o zauzeću javne površine od 
strane caffe bara RI CITRUS u ulici Šetalište Andrije Kačića Miošića.  
 

• Vezano za zahtjev g. Davorina Fischera sa adrese Šetalište 13. divizije 10, kojim traži povrat 
posuda za kućni otpad na lokaciju Šetalište 13. divizije između kućnih brojeva 9 i 11, Vijeće je 
odlučilo kako slijedi u zaključku. 
Zaključak: 

G. Fischera će se pismenim putem upoznati sa stavom Vijeća koje glasi: obzirom na trenutno 
činjenično stanje, uvažavajući dva parkirališna mjesta za osobe s posebnim potrebama 
(invaliditetom) na lokaciji kod kućnog broja 11, te postojeći poslovni prostor i mogućnosti 
budućeg iznajmljivanja i poslovanja, trenutna lokacija spremnika, uz zapadnu stranu zgrade 
Šetalište 13. divizije 4, primjerenija je od prijedloga g. Fischera. 
 

• G. Zvonimir Gržeta predlaže premještanje pješačkog prijelaza sa lokacije Franje Račkog 26 
na lokaciju Franje Račkog 5 zbog sigurnosti pješaka na tom dijelu prometnice. Ujedno predlaže 
premještaj spremnika za staklo papir i metal 20 metara sjevernije uz posude za ostali komunalni 
otpad. Napominje također da građani zahtijevaju da se u ulici Franje Račkog vrati oznaka zgrade 
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kućnog broja 28. Osim toga ističe da u Ružićevoj ulici nigdje ne stoji natpis naziva ulice. 

Zaključak: 

Vijeće će se obratiti Rijeka prometu d.d. i Komisiji za postavljanje predmeta i privremenih 
objekata na području Grada Rijeke, pri OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem. 
 
 
AD 4 
 
Vijeće je odlučilo prihvatiti suorganizaciju malonogometnog turnira 5. KUP Delte planiranog za kraj 
svibnja, zajedno sa susjednim mjesnim odborima Luka i Školjić, za što su sredstva osigurana 
financijskim planom za 2015. godinu.   
 
 
AD 5 
 
O realizaciji programske aktivnosti "eko-akcija" Vijeće će odlučiti na slijedećoj sjednici.    

 
 
AD 6 
 
Za ovu točku dnevnog reda nije bilo prijedloga za raspravu.   

 
 
 
 
Sjednica je završila u 21.00 sat. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 
 

Davorka Milanović dr. sc. Tea Čaljkušić-Mance 
 


